
Rada Gminy Błędów 
Radni - Sesja  

Protokół nr XVII.2019 

z posiedzenia Rady Gminy Błędów 

z dnia 20 listopada 2019 roku 

 

Obrady rozpoczęto 20 listopada 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:59 tego samego 

dnia. 

Posiedzenie odbywało się w Centrum Kultury Lokalnej w Błędowie. 

Przewodniczył Piotr Jakubczyk Przewodniczący Rady Gminy Błędów. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że przebieg obrad Rady Gminy 

Błędów jest utrwalany i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b Ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą/są na stronie internetowej www.bledow.pl. 

Powitał Radnych, Wójta,  oraz wszystkich przybyłych pracowników Urzędu Gminy w 

Błędowie na posiedzenie Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy słowami: ”Otwieram Sesję Rady Gminy w Błędowie” otworzył 

posiedzenie Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności (obecnych 13 radnych, ustawowy skład Rady 15 radnych) 

stwierdził quorum zdolne do podejmowania uchwał. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

http://www.bledow.pl/


 

 

 

 

2. Ślubowanie sołtysa wsi Oleśnik. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że w wyniku zebrania wiejskiego 

we wsi Oleśnik na sołtysa wybrano Pana Leszka Majewskiego. 

Po odczytaniu roty ślubowania, Pan Leszek Majewski złożył ślubowanie. 

 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji: 
 

a) Nr XIV.2019 z dnia 26 września 2019r 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XIV.2019 z dnia 26 września 2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

 

b) Nr XV.2019 z dnia 16 października 2019r 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XV.2019 z dnia 16 października 2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Robert Borkowski, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 



 

c) Nr XVI.2019 z dnia 24 października 2019r 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XVI.2019 z dnia 24 października 2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, 

Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Oziemski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz działalności Wójta i podległych 

jednostek w okresie między sesjami. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, ze odbyło się zaprzysiężenie klas pierwszych szkół 

podstawowych. 

Odbyły się odbiory modernizacji i remontów dróg, MIAS-ów, wszystko było porozliczane 

prawidłowo bez zastrzeżeń. 

 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działalności poszczególnych komisji w 

okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zapoznał z informacją o działalności 

poszczególnych komisji w okresie między sesjami. W okresie między sesjami odbyły się dwie 

komisje; Komisja Finansowa i Komisja Skarg, wniosków i petycji. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zapoznał z informacją o złożonych 

oświadczeniach majątkowych radnych oraz Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta 

złożonych do Wojewody Mazowieckiego. 

Informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 



 

7. Informacja z wykonania budżetu gminy Błędów za I półrocze 2019r. 

 

Skarbnik Gminy Barbara Bińkiewicz zapoznała z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie  przedłożonej przez Wójta Gminy Błędów informacji z wykonania budżetu gminy 

Błędów za I półrocze 2019r Uchwała Nr Pł.3030.2019r Składu Orzekającego RIO w 

Warszawie z dnia 27 września 2019r. Opinia jest pozytywna z uwagami. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, ze RIO miała większe lub mniejsze 

zastrzeżenia do wykonanego budżetu, ale proszę p. Skarbnik o wyjaśnienie jak wygląda nasz 

budżet.  

 

Skarbnik Gminy Barbara Bińkiewicz powiedziała, że 26 września 2019r podejmowaliśmy 

uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2019 rok i zmianę w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2019 – 2033 i okazało się w roku 2012 przekroczyliśmy wskaźnik. RIO to 

w ten sposób interpretowało, że jeśli wskaźnik jest przekroczony to nie możemy robić 

żadnych zmian w budżecie i chcieli nam ta uchwałę uchylić ewentualnie mieliśmy możliwość 

naprawienia tego we własnym zakresie. W związku z tym 24.10.2019r była sesja na której 

dokonaliśmy zmiany wydatków, które polegały na zwiększeniu wydatków bieżących i 

majątkowych w celu zachowania odpowiedniego wskaźnika w przeciwnym razi uchylono by 

na nie tylko uchwałę zmieniającą budżet i  zmiany w WPF. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że sytuacja finansowa na dzień 

dzisiejszy gminy jest taka, ze nie możemy wziąć żadnego kredytu. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że za dużo wydajemy na wydatki bieżące a za mało na 

majątkowe. 

 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) określenia stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości od roku 2020, 

 

Kierownik Referatu Podatkowego Paulina Matysiak zapoznała z projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że  zwiększono stawki od gruntów 

i nieruchomości związanych z działalnością gospodarczą, pozostałe są to niewielkie 

podwyżki. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości od roku 2020,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 



 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

b) stawek podatku od środków transportowych i zwolnień od roku 2020, 

Kierownik Referatu Podatkowego Paulina Matysiak zapoznała z projektem uchwały. 

Stawki w § 1 zostały zwiększone o procent inflacji tj. 1,8%, natomiast stawki w załączniki nr 

1 „3 osie” zwiększone o plus 150 zł razy 1,8% i w załączniku nr 2 „3 osie” zwiększone plus 

150 zł razy 1,8%. 

 

Głosowano w sprawie: 
stawek podatku od środków transportowych i zwolnień od roku 2020,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

 

c) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zapytał się, co z formą elektroniczną? 

Inspektor Mariusz Małachowski powiedział, że będzie dostępna  deklaracja w formie 

elektronicznej w PDF na stronie Urzędu Gminy w Biuletynie Informacji Publicznej i musi 

być podpis elektroniczny. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 



d) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Błędów i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Błędów i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z terenu 

nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że projekt uchwały przedstawiony 

przez Wójta był ze stawka 30 zł i 60 zł. Na Komisji Finansowej zaproponowano stawki 28,50 

zł i 56 zł. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że nie musi Rada głosować wniosku Komisji 

Finansowej, tylko od razu  stawki przyjęte na tej komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że projekt uchwały stawki za 

śmieci 30 zł zaproponował p Wójt Komisja Finansowa tylko zaopiniowała. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z terenu 

nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty, Zmiana ustalenia stawki z 30 

złotych na 28,50 złotych oraz z 60 złotych na 56 złotych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, 

Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Koziński 



NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Głosowano w sprawie: 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z terenu 

nieruchomości zamieszkałych oraz ustalenia stawki tej opłaty,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, Leszek Słowiński, 

Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Koziński 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

f) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

 

Głosowano w sprawie: 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

g) uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Błędów na lata 2020-2022 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zaproponował zwiększenie kwoty 60 000 zł do 

kwoty 80.00 zł.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Błędów na lata 2020-2022 z 



organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Zmiana treści w 

załączniku §5 na następującą: " § 5. Gmina współpracując z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego wymienionymi w art.3 

ust. 3 ustawy, w ramach uchwalonego programu planuje przeznaczyć środki finansowe: w 

roku 2020 -80 000zł, 2021- 80 000 zł, 2022 – 80 000 zł. ".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Błędów na lata 2020-2022 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Dominik Górecki, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, 

Krzysztof Kołacz, Zbigniew Koziński, Sebastian Oziemski, Piotr Piekarski, Dariusz Rybak, 

Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Nowocień, Marek Rybicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

 

9. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

Interpelacje: 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy ktoś chciałby złożyć pisemna 

interpelację? 

Nikt nie złożył pisemnej interpelacji. 

Zapytania i wolne wnioski: 

Nikt się nie zgłosił. 

 

10. Sprawy różne. 

 

Mieszkaniec wsi Błędów Andrzej Oraczewski  poprosił o interwencje w powiecie w sprawie 

drogi ul. Nowy Świat. Nie ma poboczy. Może stać się jakaś tragedia. 



Wójt Mirosław Jakubczak  powiedział, że są to kwestie, które musimy uregulować formalnie. 

Radny Powiatowy Wojciech Wojtczak powiedział, że wystąpił z petycja do Starostwa. 

Wójt Mirosław Jakubczak  powiedział, że jeśli chodzi o realizacje dróg powiatowych na 

naszej gminy to trzeba podziękować za modernizację 4650 mb dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk i Wójt Mirosław Jakubczak  podziękowali 

Państwu Grażynie i Leszkowi Bobrowskim laureatom XVII ogólnopolskiego konkursu 

„bezpieczne  gospodarstwo rolne”. 

Następnie pogratulowano p. Grażynie Bobrowskiej za zostanie sołtysem roku 2019. 

 

 

  

                                                        Przewodniczący 

                                                       Rada Gminy Błędów 

                                                     Piotr Jakubczyk 

  

 
Protokół na podstawie nagrań wideo z sesji sporządziła Hanna Jankowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


